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Zúčastnila jsem se stáže, která mě zavezla až na Britské ostrovy do Irska, konkrétně do 

druhého největšího města – Corku. Byla jsem zde na čtyři týdny od poloviny dubna do 

poloviny května.  

Tuto životní zkušenost jsem mohla zažít díky naší Střední škole designu a módy v Prostějově 

a programu Erasmus+. 

Pracovala jsem u cestovní agentury Butlers Tours, 

která pořádá zájezdy po celém Irsku. Kromě jejich 

bohaté nabídky zájezdů si můžete „poskládat“ i svůj 

vlastní, agentura vám pomůže zajistit vše. Jejich 

hlavní tým se skládá ze šesti lidí, dva hlavní 

manažeři a zbytek pracovníků, kteří mají na starosti 

objednávky a jakékoli připomínky ohledně všeho, 

co se zájezdů týče. Druhý tým jsou už přímo jejich 

řidiči/průvodci, kteří se starají o účastníky zájezdu.  

Za úkol jsem dostala zpracování a údržbu jejich sociálních sítí. Nejvíce jsem ale upravovala 

fotky zaslané přímo od řidičů, anebo se souhlasem od samotných lidí ze zájezdů. Fotky jsem 

vždy poupravila a kde bylo nutné i vyretušovala. Ty jsem poté dala na jejich hlavní sociální 

sítě; Facebook, Instagram, Tripadvisor a Pinterest.  

V prostředí, ve kterém jsem pracovala, mi bylo příjemně a vládla tam pohodová atmosféra. 

Takže jsem se mohla pohodlně soustředit na mojí práci. 

Zdokonalila jsem se v korekci fotek, a také v komunikaci s lidmi 

z profesionálního hlediska.  

Pobyt a strava byly výborné a i z hlediska mé diety to nebyl žádný 

problém. 

Ve volném čase jsem nejčastěji chodila do města, ve kterém jsem 

bydlela - Cobhu, a samozřejmě také do Corku. Navštívila jsem i 

zdejší zoo – FOTA Wildlife Park, která se ale spíš dá považovat za 

rezervaci.  

Vše bylo hrazené EU, od letenek, až po bydlení. 

Několik měsíců před odletem jsme začali pořádat přípravné kurzy, ve kterých jsme se 

zabývali častými frázemi a situacemi v anglickém jazyce. 

Určitě bych stáž ohodnotila jako velice obohacující zážitek a jsem moc ráda, že jsem si to 

mohla vyzkoušet, rozhodně to stojí za to. Můj největší úspěch byl pravděpodobně navázání 

nových přátelství jak v práci, tak v rodinách. A rozhodně bych sem přijela znovu. 

Na závěr bych jen možná upozornila ty, kteří nemají moc v lásce psy. Irsko se jimi hemží a u 

hostitelských rodin jsou také. Já jsem měla hned tři.  


